
Protokoll styrelsemöte 2020-03-22 Studiefrämjandet i Kalix  (Protokoll  2-2020) 

 

Närvarande: 

Michael Barcheus Leif Bäckström Stefan Tuvebäck 

Stefan Waara  Mikael Lindvall Ove Hedström 

Kalle Waara (via länk) Markus Svedjestrand 

1. Ordförande förklarade mötet öppnat 

2. Dagordningen godkändes 

3. Att justera dagens protokkoll jämte ordförande och sekreterare valdes Mikael Lindvall 

4. Föregående protokoll diskuterades och justerades. 

5. Skrivelser: Stefan Tuvebäck godkändes för auktorisation till jaktprovsdomare. 

Info om SKK:s riktlinjer beträffande Corona-viruset. 

6. Ekonomin är god.  

7. Årsmötet 

a) Utmärkelser.  Mikael  L. har det under kontroll. 

b) Mikael B. föredrog verksamhetsberättelse för 2019. Godkändes med tillägget att Överkalix/Östra 

Zonen också haft dressyrträffar.  

Verksamhetsplan för 2020 godkändes efter justering av provdatum. 

c) Bokslut. Stefan T. föredrog balans- och resultaträkning som godkändes. 

Finns viss obalans mellan intäkter och kostnader för Räv-SM, som faller ut under olika år. 

Ansökt om bidrag från svenska pga. Ökade kostnader och vi räknar med att göra ett plusresultat. 

Revisionsberättelsen föredrogs och visade på en del bristande rutiner. Projekt ex. utställningar och 

jaktprov bör bokföras och konteras separat samt att bokföring skall ske kontinuerligt under året. Men 

föreslogs att styrelsen lämnades ansvarsfrihet för det gångna året. 

d) Motioner från medlemmar. Inga inlämnade för behandling. 

e)  Avgifter för kommande verksamhetsår. 

Föreslås oförändrade på alla aktiviteter och årsavgift. 

8.  Sommarens utställningar. Boden 2020-06-06 Domare: Gunnar Norlin, 2020-08-08 Kalix. 

Domare: Petra Högberg 

9. Övriga frågor:  

Beslut att köpa in ett case till högtalaranläggningen. Kostnad 3850 kr plus moms. 

Beslutades att genomföra domarutbildning vid behov. 

Beslutades om vidareutbildning   i det nya jaktprovsreglerna.   

Beslutades att om anmälningsavgifter som inbetalats men ej kunnat utnyttjas kan var innestående till 

nästa säsong. 

Diskuterades även om delegering av arbetsuppgifter och att varje styrelsemedlem vet sin uppgift. 

Diskuterades även önskemål och ett Nyhetsbrev till medlemmarna på hemsidan. Inget bestämt men 

tas upp vid senare tillfälle. 

10.Nästa möte. 

Styrelsemöte strax före årsmötet i Råneå.  Flyttades till 2020-05-31 

11. Mötet avslutades av ordföranden. 

 

 

Leif Bäckström Mikael Lindvall  Michael Barcheus 


